
 

 

Vragenserie veiligheidsmaatregelen parkeergarage  
 
 
De aanleiding van de vragen is dat er van 12 op 13 april jongstleden in de parkeergarage 
een auto op heel bijzondere wijze is gestript.  
 
Op 18 juni 2014 hebben wij in de commissie Middelen vragen gesteld over een destijds 
sterke groei van het aantal inbraken in de parkeergarage. 
 
Wij vragen ons af of er ter voorkoming structurele maatregelen worden genomen of dat er 
alleen aandacht is voor preventie en repressie na meerdere inbraken. 
 

1. Welke maatregelen zijn er genomen na de inbraakgolf van 2014? 
 

2. Hoeveel inbraken zijn er geregistreerd in 2016 en in de eerste maanden 2017? 
 

3. Hoe kunnen we het vertrouwen van bewoners en consumenten en bezoekers weer 
herstellen zodat ze de auto met een gerust hart kunnen parkeren in de garage? 

 
4. Aan welke structurele maatregelen, zoals cameratoezicht, wordt nu gedacht om 

herhaling te voorkomen? 
 
Namens het CDA,  
Arjan Noorthoek 


